

医学院留学研究生奖学金评选实施细则

第一章：总则

第一条：为奖励品学兼优的留学研究生，设立以下奖学金：

留学研究生奖学金，针对在读期间的博士、硕士留学生；

第二条：本着“公正、公开、公平”的原则，由医学院海外教育与国际交流办公室负责组织实施评审工作。

第二章：申请条件

第三条：遵守中国法律，遵守校纪校规，品行良好；

第四条：学业成绩优秀；

第五条：身心健康，积极参加学校、学院文体活动；

第六条：若有下列情况之一，不可以申请。违反法律法规，受到司法部门或公安机关处罚者；违反校纪校规者；在各项检查评比中不合格者；言行不当，给学校、学院造成不良社会影响者。

第三章：申请和评审程序

第七条：符合条件的申请人填写《医学院留学研究生奖学金申请表》，于每年 10 月 1 日—10 月 31 日期间向医学院海外教育与国际交流办公室提出申请，并提交有关证明材料。

第八条：医学院海外教育与国际交流办公室对申请材料进行审查后，组织专家进行评审，按照分值（科学研究占 60%、社会服务占 40%）进行综合排序。学业成绩作为重要参考，因个人原因未获得上一年度已开研究生课程成绩者一票否决。

第九条：设立一等奖学金 1 名，奖学金 3000 元人民币；二等奖学金 2 名，奖学金 2000 元人民币；三等奖学金 3 名，奖学金 1000 元人民币。获奖人数和奖励额度视当年申报人员数量和取得的成果情况可进行动态调整。

第十条：确定推荐人选名单后，在医学院网站公示 3 个工作日。每年 12 月份前公布最终获奖者名单并报送海外教育学院备案。

第十一条：学院在一个月内发放奖学金，并举行奖学金颁发仪式。

第四章：其他

第十二条：本办法解释权归江苏大学医学院。

Rules for Jiangsu University School of Medicine
Overseas Postgraduate Students Scholarship

Chapter 1: General

- (1) This scholarship is set for the excellent overseas postgraduate students in School of Medicine, Jiangsu University.
- (2) The contest is organized based on "justice, publicity and fairness". The Overseas Education Office is responsible for the whole process.

Chapter 2: Qualification

- (3) Applicants should have good moral character and discipline of the laws and regulations of the Chinese government and the university.
- (4) Applicants should perform well in the study, with excellent academic records.
- (5) Applicants should be physically and mentally healthy. Keep the dormitory tidy, and actively participate in social activities.
- (6) Those who have the following cases can not apply for this scholarship: In violation of China laws and regulations, have been punished by the public security departments; broke the rules and regulations of the university; not qualified in the examination and evaluation; improper words and deeds that cause bad social influence to the university.

Chapter 3: Procedure

- (7) Candidates who meet the requirements should submit the application form and related materials to the Overseas Education Office between October 1st and October 31st every year.
- (8) After checking the submitted materials, the Overseas Education Office will organize an assessment for the candidates. Based on the achievements in scientific research (60%) and social activities (40%), the candidates will be ranked. The study records for last academic year will be referred to. Those who failed or did not get grades for already opened courses due to personal reasons will be excluded.
- (9) The scholarship is set as follows: 1st level (1 student), 3000 RMB/student; 2nd level (2 students), 2000 RMB/student; 3rd level (3 students), 1000 RMB/student. The number of scholarship winner and the amount of scholarship could be adjusted according to the number of applicants and the quality of achievements.

(10) The list of scholarship winners will be put on the school's website for 3 working days. The final list will be announced before December and simultaneously submitted to OEC.

(11) A scholarship award ceremony will be held for the winners. The scholarship will be given to the winners within one month.

Chapter four: Others

(12) The School of Medicine reserves the right for explanation.